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ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL 3 DE JULIOL DE 2024 

 

Data: 03/07/2024 

Lloc: Club Agility Les Fonts 

Assistents de la Junta: Nuria González (Presidenta), Aida García (Secretària), Alberto 

Morillo (Vocal) 

Socis assistents: Anna Barrachina, Oriol Navarro, Alejandro Morales, Josep Rubio, 

Roger Muñoz, Marta Bonet, Magda Ramos, José Vicente Plaza, Ramón Serra, Javier 

Cañada, Valentina Verdaguer. 

Ordre del dia: 

• Actualització del pressupost 2024 

• Classes curs 24-25 

• FCAG 

• Organització de les proves 

 

TRANSCRIPCIÓ 

S’inicia l’assemblea a les 19:15 amb els socis mencionats. 

Pren la paraula la presidenta per abordar el primer punt de l’ordre del dia, 

l’actualització del pressupost. 

Actualització del pressupost 

S’informa els socis que ja s’han gestionat les compres dels obstacles segons s’havien 

aprovat. Es confirma la recepció, el primer trimestre del 2024, dels obstacles 

comprats el desembre de 2023.  

Respecte als obstacles aprovats per al 2024, s’informa que, a banda de la passarel·la 

soft, que ja s’ha rebut, s’han reservat un túnel de 6 m i un altre de 4 m amb les seves 

respectives saques. A més, en els pròxims mesos es farà la compra del slalom 

d’entrenament de passadís que es va acordar a l’anterior assemblea i que té una 

major resistència que el de Galican. 

Es comenta que també es compraran guies per al slalom, donat que la majoria de 

les que teníem s’han trencat, així com nous pals del slalom mòbil per poder anar 

substituint els que es van trencant. 
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Pel que fa a la prova celebrada al maig, es presenten uns comptes aproximats d’on 

s’extreuen les següents conclusions: 

• Com era d’esperar, la prova de maig ha tingut un menor nombre 

d’inscripcions. La prova de gener, pel jutge, que agrada molt, per ser de les 

primeres proves de la temporada i per celebrar-se just abans de les primeres 

selectives sempre té una elevada participació en comparació amb la resta de 

proves. Tot i això, els resultats han estat molt positius. 

• El bar, pendent que es calculi el que ha quedat en estoc de begudes i 

aperitiu, ha generat al voltant del 75 € de guany. Tot i que la xifra és molt 

baixa, cal tenir en compte que: 

o Era la primera vegada que es feia i, venint de l’últim foodtruck que 

tenia uns preus molt elevats, molts assistents van venir sense intenció 

de consumir. 

o De cara a la següent prova es revisarà la carta de productes i els preus 

d’acord amb el que s’ha consumit més en la prova.  

•  Així i tot, cal destacar que el bar ha suposat un estalvi al club de més de 200 

€ en  concepte de despeses d’entrepans i begudes per als socis. Això, 

juntament amb la recepció de més inscripcions de les que inicialment 

s’esperaven, ha incrementat els beneficis de la prova dels 700 € esperats a 

1.000 €. 

Federació Catalana d’Agility 

S’informa els socis de la necessitat d’augmentar el número de federats apuntats a 

Federació si volem: 

• Mantenir la prova de federació, que ens comportaria uns ingressos de 750 € 

en només un dia i unes despeses molt reduïdes donat que no cal pagar als 

jutges ni les escarapel·les. 

• Aconseguir que ens respectin la prova estrella que fem al gener, el primer 

cap de setmana passats reis. Això ens permet comptar amb el Javi Màrquez, 

o un jutge de similar popularitat, donat que podem treballar amb temps la 

reserva del jutge. 

Es comenta entre diversos socis la voluntat de continuar formant part de Federació, 

no només pel comentat en els punts anteriors, sinó per implicació amb una de les 

poques entitats en l’àmbit estatal creada amb la voluntat de defensar i impulsar la 

disciplina de l’Agility. 

S’acorda que s’intentarà promoure, tant des de la junta com entre els socis 

competidors, la inscripció ‘massiva’ de socis amb el compromís que puguem anar a 

les proves en grup i fer club. 
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Com a incentiu, en cas que fos necessari, es podria destinar una part dels ingressos 

provinents de FCAG al pagament de les quotes dels socis competidors, per tal de 

reduir la despesa inicial en el primer any, entenent que la quantitat pot semblar 

elevada. 

Tot i això, es remarca que la quota de Federació de 150 € per al primer gos i 75 € 

per al segon, et permet participar en un total de 17 proves i, en cas de classificar-te, 

al Campionat de Catalunya que se celebra al maig. En comparació, una prova de 

RSCE té un preu ara mateix de 15 €, en el millor dels casos. Això vol dir que, en cas 

de participar en 10 o més proves de FCAG, el competidor estaria pagant una 

quantitat igual o inferior a la que pagaria pel mateix nombre de proves a RSCE. 

Organització de proves 

Donat el compromís adquirit amb la Federació Catalana d’Agility de participar 

aquesta temperada 24 – 25 amb 3 o més competidors perquè alliberessin el cap de 

setmana de l’11 i 12 de gener i respectessin la nostra prova estrella, hem entrat en el 

sorteig per a l’assignació de proves per la temporada i se’ns ha assignat el cap de 

setmana del 5 i 6 d’octubre. 

La prova de Federació se celebrarà el dia 6 i es demanarà RSCE poder organitzar 

una prova el dia 5 d’octubre. D’aquesta forma aprofitarem millor el cap de setmana 

per poder treure un major rendiment. 

Aquesta prova computarà dins del compte de col·laboració dels socis pel 2024. 

Aviat es compartirà, a l’àrea privada de socis, els documents on s’informarà de la 

comptabilització de la participació i del total necessari. 

Així i tot, cal recordar que el mínim de participació no seria suficient per poder 

gestionar les proves correctament i es demana als socis una major implicació per 

poder cobrir totes les posicions.  

Classes Curs 24 - 25 

S’informa que els professors han demanat pujar les quotes a 40 € mensuals per 

alumne. Aquesta pujada la justifiquen amb els arguments que detallem a 

continuació: 

• Pel que fa al cost de les classes estem força per sota del que es paga en 

altres clubs. 

• El cost de vida ha pujat, però el preu de les classes s’ha mantingut igual els 

últims dos anys. 
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• Aquest increment els ajudarà a compensar el que perden quan algun dels 

socis es dona de baixa de les classes en cas que es trigui a tornar a omplir la 

plaça. 

D’altra banda, s’informa que aquest final de curs hi ha hagut forces baixes respecte a 

les classes que han afectat especialment el grup de la Núria Alonso, que hauria 

perdut molts dels alumnes de competició per diversos motius. A més, ens ha 

comunicat la seva necessitat de reflexionar sobre la voluntat de continuar fent 

classes per la falta de temps que té actualment. Tot i que estem pendents de la seva 

decisió final, la seva continuïtat dependrà també de la quantitat d’inscrits que 

tinguem a les classes. Com és normal, si els inscrits a classe no ens permeten 

assegurar als professors una certa quantitat econòmica al mes, difícilment 

acceptaran continuar donant classes. 

En els pròxims dies es compartirà un formulari, juntament amb la nova normativa de 

classes, perquè els socis puguin indicar-nos la seva voluntat d’inscriure’s a les 

classes. Un cop rebem els resultats, gestionarem els grups amb els professors. 

Finalment, segons els comentaris rebuts en l’enquesta compartida al juny, els 

professors estan treballant i proposaran un nou sistema de distribució i organització 

de les pistes. 

En aquest punt, el socis Marta Bonet i Roger Muñoz demanen si seria possible fer 

grups flexibles per nivell on, cada mes, els socis que paguen la quota de classes es 

puguin apuntar a la classe que els interessi segons l’horari, el professor, o la resta 

d’inscrits. Els professors estudiaran la proposta per valorar si és viable i si, donat les 

característiques del club, permet una gestió adequada de les classes. 

Precs i preguntes 

El soci José Vicente Plaza comenta que voldria presentar el club a empreses per 

buscar patrocinadors que aportin diners al club. La Magda Ramos afegeix que una 

bona presència a les xarxes socials pot ajudar-nos i demana, també, un text 

introductori que els socis puguin fer servir per contactar amb patrocinadors. 

S’acorda: 

• Que la junta redactarà un text introductori del club que compartirà amb els 

socis i que aquests podran fer servir per contactar possibles patrocinadors. 

• Que es demanarà als socis implicació compartint fotos i vídeos que la junta 

podrà penjar a xarxes socials per augmentar la visibilitat i el engagement. 
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Per acabar, el soci Roger Muñoz consulta si, de cara a la temporada 24 – 25, es 

veuria bé que en comptes d’una lliga interna s’organitzés una ‘pachanga, no 

competitiva. S’acorda que s’enviarà un formulari per demanar si algun soci voldria 

incorporar-se a la comissió i una petita enquesta per demanar feedback i, a partir 

d’aquesta, plantejar el que es farà la temporada vinent. 

Es tanca l’assemblea a les 21:00. 

 


